
 
Hovedgaden 5      8220 Brabrand     Tlf. 87 13 86 00      eng@mbu.aarhus.dk     www.engdalskolen.dk 

 
 

 
Brabrand, august 2022 

 
 

 

Referat:  
Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 23. august 2022 

 
   

1. Budgetbelysning af udbygning af 
Engdalskolen, med deltagelse fra 
B&U 
 

Anne Marie Due schmidt – Bygningschef. 
Bygningsbudgettet for 2023 er under udarbej-
delse. Der er indstillet til budget, at der skal ud-
bygges bl.a. på Engdalskolen. Forslaget om om-
bygning af gymnastiksalene er pillet ud, da det 
er for dyrt. I stedet vurderes P-pladsen(hoved-
gaden), klubben, fristedet eller elektrikergrun-
den. Det ligger i ca. 40 – 50 mill. Distriktsæn-
dringer er en mulighed og er skrevet ind til 
overvejelse. Løsningen med gymsalene vil blive 
i omegnen af 10 mill. dyrere. Målet er at der 
blive reserveret midler på det kom-
mende/igangværende anlægsbudget. Der kan 
endnu ikke siges noget om tidshorisonten. Næ-
ste skridt tages, når det endelige budget er ved-
taget. 
 

2. Nyt skoleår – ny bestyrelse, inkl. 
konstituering og drøftelse af års-
hjul (bilag) 
 

Konstituering: 
Formand – Frank Aggerholm 
Næstformand – Karina Solsø 
 
AM har indføjet et punkt omkring meddelelses-
bog i årshjulet.  
 
På bestyrelsesmødet i september aftales det, 
om heldagsmødet kan gennemføres 9. februar. 
 
 

3. TEMA: Synlighed af bestyrelsens 
arbejde – overfor de øvrige foræl-
dre. 
 
Temaet vil sandsynligvis havde 
tråde til temaet om ”Klasse foræl-
dreråd” som dagsordens sættes 
på mødet den 15. september hvor 
også SFO-forældrerådet inviteres 
med. 
 

Hjemmesiden omkring bestyrelsen trænger til 
oprydning, og der skal referaterne og de for-
melle ting ligge så de er nemme at tilgå. 
 
Debat: 
 
Er vi tydelige nok i forhold til bestyrelsens ar-
bejde.  
 
Kan vi vinde noget ved at kommunikere ud, når 
vi holder møder og formidle bestyrelsens be-
slutninger? 
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AM: Hvordan rammer vi bedst muligt i de 
mange beskeder som kommer i AULA. 
 
Skal medlemmernes navne være på hjemmesi-
den sammen med de klasser de har børn i? 
 
Afklaring af hvad der er skolebestyrelsen skal. 
 
Hvilke medier skal vi være synlige på. På AULA 
eller FB er der risiko for at det drukner. 
 
Kan ”Vores Brabrand” bruges? 
 
Vi tager et tjek på hvor mange der læser skole-
nyt. 
 
Fortælle historien om, at der mulighed for at få 
reel indflydelse på skolens dagligdag ved at 
være i bestyrelsen. 

4. Orientering om: ”Læringssam-
tale” den 19. september kl. 16 til 
18 – samtalen er en del af Aarhus 
kommunes kvalitetsopfølgning af 
skolerne (tilsvarende for dagtil-
bud og Klub området). Til denne 
samtale har bestyrelsen mulighed 
for at deltage med et par foræl-
drerepræsentanter. 
++ 
 
 

Anders orienterede om indholdet og strukturen 
i læringssamtalen. 
 
Karina, Frank og Niki har budt ind på at deltage 
i læringssamtalen.  

4. Ønsker bestyrelsen at indgive hø-
ringssvar vedr. rådmandens for-
slag om at hæve andel elever med 
sprogstøttebehov ændres fra 20% 
til 25% på en årgang. På Engdal-
skolen er vi ikke tæt på 20% på 
nogle af årgangene. 
(Se bilag fra Rådmanden) 
 

Engdalskolen er p.t. ikke i nærheden af de 20%, 
men det kan komme ad åre. 
 
Der er enighed i skolebestyrelsen om at afgive 
et høringssvar. 
 
Vi skal løfte i flok, og det er ikke kun en vestby- 
problematik. 
 
”busproblematikken” er ikke god for nogen, 
men det må løses på anden vis. 

5. Meddelelser og eventuelt  
 

• Orientering om kursus for forældre-
valgte. 
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